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Kedves Hallgatótársaim! 

 

Nagy megtiszteltetés számomra, hogy bemutatkozhatok nektek, és megoszthatom veletek 

elképzeléseimet. Plaxico Amanda Alícia vagyok, fejlesztéspolitikai programmenedzsment 

mesterszakos hallgató, alapképzésemet nemzetközi igazgatási szakon végeztem itt, az 

egyetemünkön. 2022 óta vagyok tagja az ÁNTK (2023 óta az EHÖK) Diákjóléti Bizottságának 

és az elmúlt években, a színfalak mögött, elhivatottan dolgoztam azon, hogy segítsek nektek 

minden területen, ahol csak tudok. 

 

Miért most jelentkezem? 

 

Felmerülhet bennetek a kérdés, hogy ennyi az egyetemen eltöltött év után miért csak most 

indulok a hallgatói önkormányzati választásokon. Az elmúlt három év alatt sikerült kiismernem 

az egyetemi élet számos aspektusát, és úgy érzem, hogy mindig van lehetőség a fejlődésre, ezért 

szeretném kivenni a részem abból, hogy a hallgatóknak minél szebb élménydúsabb egyetemi 

éveket biztosítsunk, valamint segítsünk abban, hogy ezek az évek amennyire lehet 

zökkenőmentesen teljenek el. 

 

Mit szeretnék megvalósítani? 

 

1. Hatékonyabb segítségnyújtás szociális ügyekben 

 

A Diákjóléti Bizottság tagjaként azt tapasztaltam, hogy sok hallgató fél segítséget kérni, vagy 

egyszerűen nem is tudja, kihez fordulhat kérdéseivel. Ezen szeretnék változtatni egy DJB 

kisokos létrehozásával, amely tartalmazná a leggyakrabban ismételt kérdéseket és a szociális 

ösztöndíj, valamint kollégiumi jelentkezés pontos menetét. A pályázati eljárást fiktív 

szcenáriókon keresztül mutatnánk be, ezzel is segítve a hallgatókat abban, hogy pontosan 

tudják, milyen dokumentumokat kell benyújtaniuk. Emellett szeretném bővíteni a 

kivonatolandó dokumentumok mintáinak körét, hogy mindenki megtalálja a számára megfelelő 

mintát és egyértelmű legyen, hogyan kell elkészíteni ezeket. 

Továbbá, egy olyan platformot is szeretnék létrehozni, ahol a hallgatók név nélkül tehetnek fel 

kérdéseket, hogy ténylegesen mindenkihez eljusson a szükséges segítség. Fontosnak tartom, 



hogy senki se maradjon információ nélkül, és mindenki megfelelő tájékoztatást kapjon az ügyei 

intézéséhez. 

 

2. Mindenki számára elérhető kirándulások szervezése 

 

Fontosnak tartom, hogy a tanulmányi kirándulások minden hallgató számára elérhetők 

legyenek. Ezek a kirándulások nemcsak arra adnak lehetőséget, hogy jobban megismerjük az 

egyes intézmények működését és a szakmánkhoz kapcsolódó valós gyakorlatokat, hanem arra 

is, hogy közvetlen tapasztalatokat szerezzünk. Az ilyen események során a hallgatók nemcsak 

bővíthetik ismereteiket, hanem betekintést nyerhetnek a jövőbeni munkahelyi környezetekbe, 

ami segíti őket abban, hogy megalapozott döntéseket hozzanak karrierjük irányáról. Ezért 

szeretnék olyan tanulmányi kirándulásokat szervezni, amelyek nem csak a szakkollégiumok, 

tudományos diákkörök tagjai vagy nemzetközi igazgatási szakos hallgatók számára elérhetők, 

hanem bárki részt vehet rajtuk, aki érdeklődik egy-egy intézmény vagy terület iránt. Ezek 

mellett szabadidős kirándulásokat, túrákat is szívesen szerveznék, hiszen ezek nemcsak jó 

élményeket nyújtanak, hanem összekovácsolják a hallgatói közösséget is. 

 

3. Közösségi események és programok szervezése 

 

Az elmúlt évek során tapasztaltam, hogy sokszor előfordul, hogy az egyetemi bulik nem 

feltétlenül érnek fel a hallgatók elvárásaihoz, így fontosnak tartom, hogy hallgatói 

visszajelzések alapján szervezzünk tematikus bulikat és közösségépítő programokat. Ezek az 

események nemcsak szórakoztatóak, hanem kifejezetten a hallgatók igényeire szabottak 

lennének, hiszen közösen választanánk ki a témákat és helyszíneket. Ilyen lehetne például egy 

„retro” est, vagy egy „kocsma-kvíz” éjszaka, ahol a hallgatók összemérhetik tudásukat 

különféle kategóriákban, miközben kellemes környezetben szórakoznak. 

Szeretnék egy összegyetemi számháborút szervezni az Orczy-parkban, mert hiszem, hogy ez 

egy fantasztikus lehetőség lenne a hallgatók számára, hogy kiszakadjanak a hétköznapi rutinból 

és közösségi élményekkel gazdagodjanak.  

Ezen kívül szeretném elérni, hogy ismételten megnyisson a csocsóasztaloknál található büfé, 

amelyben "kolikocsma" jellegű helyet üzemeltethetnénk. Ez egy remek közösségi tér lehetne, 

valamint különösen jól jönne, a multimédiás termekben rendezett zenés-táncos mulatságok 

idején. 

 



4. Hallgatói visszajelzések  

 

Véleményem szerint nagyon fontos, hogy a hallgatók véleménye is érvényesüljön a munka 

során. Bár a bizottsági tagoknak van lehetősége véleményezni elnökeik és a választmány 

munkáját, úgy gondolom, hogy a hallgatóknak is meg kellene adni ezt a lehetőséget. Szeretném 

bevezetni, hogy a hallgatók is adhassanak visszajelzést a választmány munkájáról, ezzel is 

biztosítva, hogy jobban hallhassuk az ő hangjukat és az ő érdekeik kerüljenek a középpontba. 

 

Miért szavazzatok rám? 

 

Az elmúlt évek során rengeteg tapasztalatot szereztem az egyetemi élet különböző területein, 

és ezek alapján úgy érzem, hogy készen állok arra, hogy aktívan részt vegyek a hallgatói 

önkormányzat munkájában. Célom, hogy a hallgatók problémái meghallgatásra és megoldásra 

találjanak, a közösségi életet pedig még színesebbé és élménydúsabbá tegyük. Hiszem, hogy 

együtt, közösen egy olyan egyetemi életet teremthetünk, amely minden hallgatóról egyaránt 

szól. 

 

Köszönöm a bizalmatokat és támogatásotokat! 

 

Kelt: 2024. szeptember 20. 

 

Plaxico Amanda Alícia s.k. 


